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Pan Jarosław Kielar
Burmistrz Kluczborka
Za pośrednictwem
Przewodniczęcego Rady Miejskiej
w Kluczborku

ZAPYTANIE

Władze Kluczborka wynajęły kilka lat temu firmę prawniczą, która miała pomóc przejąć teren
dawnej cegielni w Ugodę Dolnej, niedaleko strefy ekonomicznej. Na razie sę tutaj ruiny i
wysypisko śmieci, a docelowo mogą powstać tereny dta nowych inwestorów.

1. Czy Gminie udało się przejęć nieruchomość za zaległości podatkowe lub w inny sposób?
Jaki jest status własności tej lokalizacji?

2. Czy Gmina prowadzi rozmowy z potencjalnymi inwestorami zainteresowanymi
wykorzystaniem ww. lokalizacji -jakiego rodzaju są to przedsięwzięcia?

Z poważaniem,

Mateusz Dybka


